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FINANCNI VYBOR ZASTUPITELSTVA MČ PRAHA 21

STAROKLÁNOVICKÁ 260,19016 PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 S31, PODATELNA@PRAHA21.CZ

 

VYŘIZUJE: Ing. Karolína Šťastná

TEL.: 281012920

E-MAIL: karolinastastna©praha21.cz

DATUM: 13.12.2021

21. iednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 21 ze dne 13. 12. 2021

Místo konání: Finanční odbor a ZOOM

Zahájeníjednání: 17:05

Ukončeníjednání: 18:30

Přítomni: Ing. Jitka Carbolová

Z. Hubínková

P. Říha (17:05-17:30)

ing. M. Hazdra

Ing. M. Hanus

Mgr. Y. Trčaiová

Mgr. M. Košut

Přizvaní: |ng.J. Piknová (17:14-18:12)

Program iednání:

1 Plnění rozpočtu za I. a Ill. čtvrtletí roku 2021

2. Návrh rozpočtu MČ Praha 21 na rok 2021

3. Střednědobý výhled MČ Praha 21 do roku 2027

4 Rozpočtové provizorium na rok 2022

Průběh iednání Finančního vaboru:

Zasedání FV bylo zahájeno v17:05 předsedkyní FV Ing. Carbolovou

1. Plnění rozpočtu za I. a II. čtvrtletí roku 2021

FV bere předložený materiál na vědomí

Pro: 6, Proti: O, Zdržel se: 1
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2. Návrh rozpočtu MČ Praha 21 na rok 2022

Kapitola 02 - Městská infrastruktura

Dotaz: Rozpočet na ochranu životního prostředí je o 475 000 Kč snížen, měl být

převeden do kapitoly OMI a dotaz byl, zda byla částka převedena v plné výši?

Odpověď: Rozpočet byl sestavován na základě nasmlouvaných závazků na příští rok a

zároveň podle potřeby, která v kapitole 02 je. Dříve v kapitole 02 bylo letní sekání trávy,

ale momentálně je to vysoutěženo firmou jako sekání trávy a údržbářské práce

najednou a celá tato služba je v kapitole 08.

Kapitola 04 - Školství, mládež a sport

Dotaz: Nárust 0 1.7 milionů neinvestičního příspěvku MZŠ Polesná, proč a na co peníze

půjdou?

Odpověď: Navýšíl se rozpočet MZŠ zdůvodu čerpání fondu odměn. Když škola chce

čerpat z tohoto fondu pro zaměstnance, zřizovatel musí dokrýt odvod 33,3% na sociální

a zdravotm’ pojištění.

Kapitola 06 - Kultura a cestovní ruch

Dotaz: Kultura, církve a sdělovací prostředky — Proč se navyšuje rozpočet na rok 2022?

Odpověď: Navyšuje se částka na slavnosti obce, aby se předešlo rozpočtovým

opatřením, která se každoročně dělají. Nejvíce peněz se přidalo do položky nákup

služeb. Částečně se z této položky budou financovat Čarodějnice, ohňostroj a vánoční

osvětlení.

Dotaz: Proč jsou Programové dotace rozdělené na dvě části? V Kapitole Kultura 30 000

Kč a v kapitole Školství mládež a sport 470 000 Kč?

Odpověď: Celková částka vyčleněná na Programové dotace je 500 000 Kč, ale záleží na

výsledku dotačního řízení, dojaké kapitoly daný projekt patří. Ze zkušeností z posledních

dvou let jsme z kapitoly 06 vypláceli kolem 30 000 Kč. Předejde se tak velkým přesunům

mezi kapitolami v rámci rozpočtových opatření.
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Kapitola 08 - Hospodářství

Dotaz: Nákup ostatních služeb 1,6 milionů, na cojsou určeny?

Odpověď: Je to na zimní a letní údržbu vokolí silnic, která je zadána firmě. jedná se o

kombinovanou zakázku — prořezy stromů, oprava silnic a chodníků.

Kapitola 09 - Vnitřní správa

Dotaz: Koordinátor participace z IPR — Navyšuje se položka o 213 000 Kč a neinvestiční

výdaje na Místní agendu a tamje rozpočtovaný loňský 178 500 Kč, skutečný 893 500 Kč a

momentálně rozpočtované 391 500 Kč, dotaz zní, co je v navrhované částce zahrnuto?

Odpověď: Do rozpočtu dáváme část na projekt Rohožník, který nám bude částečně na

příští rok financován. Část tedy byla zafinancována v letošním roce a část bude

financována v příštím roce.Je předpoklad, že část peněz nám bude vrácena do rozpočtu.

Na konci roku se bude žádat ve Finančním vypořádánío vrácení částky na koordinátora.

Dotaz: Jak je zohledněno předpokládané zvyšování cen v rozpočtu na rok 2022? Do kdy

má městská část zafixované ceny ve smlouvách na dodávky energií? U koho jsou tyto

smlouvy?

Odpověď: Na rok 2022 máme surčitosti všechny smlouvy zafixované. Od roku 2023

můžeme očekávat větší výdaje za elektřinu. Smlouvy na energie máme u Pražské

energetiky, a.s. (do 31.12.2022), EP Energy Trading, a.s. (do 31.12.2021), a Pražskou

plynárenskou (na dobu neurčitou). Elektřinu jsme navýšily o 200 000 Kč a plyn o 60 000

Kč.Jelik0ž máme na rok 2022 ceny fixované, nebylo potřeba většího navýšení.

Kapitola 10 - Pokladníspráva

Dotaz: Proč je v roce 2022 na Participativni rozpočet 1 000 000 Kč, když v roce 2021 byly

2 000 000 Kč?

Odpověď: Vpříštím roce se bude dofinancovávat projekt multifunkčního hřiště na

Rohožníku, který byl vítězným projektem v roce 2021.

Finančnívýbor vzal na vědomí podklady poskytnuté Finančním odborem MČ Praha 21 v

předloženém rozsahu a nemá výhrad k předloženízastupitelstvu ke schválení.

Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 1
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3. Střednědobý výhled MČ Praha 21 do roku 2027

Finanční výbor vzal na vědomí podklady poskytnuté Finančním odborem MČ Praha 21 v

předloženém rozsahu a nemá výhrad kjeho předložení zastupitelstvu.

Pro: 4, Proti: 1, Zdržel se: 1

4. Rozpočtové provizorium na rok 2022

Finančnívýbor vzal na vědomí podklady poskytnuté Finančním odborem MČ Praha 21 v

předloženém rozsahu a nemá výhrad kjeho předložení zastupitelstvu.

Pro: 6, Proti: O, Zdržel se: O

 

Tajem Předsedkyně FV:

lng. Karolína Šťastná Ing.Jitka Carbolová
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